
 

VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE RAAD VOOR TOERISME VAN 21/01/2015 

 

 

Aanwezig: 

Van Hoorick Marina (schepen), De Caluwé Eliane (voorzitter), Baeyens Franky, Blot Cecile, 

D’Haese René, De Clercq Rudi, De Picker Nadine, De Rooze Maria, Everaert Elza, 

Melkebeek Jenny, Pensaert Nicole, Roegiers Jan, Rotthier Wendy, Santon Lieve, Schelfhout 

Linda, Terryn Johan, Van Caneghem Arie, Vanderherten Guy, Van Deursen Marie-Jeanne, 

Van Hecke Raoul, Van Hoorick Lea, Vervaet Ann, Verstraeten André, Waermoes Eddy, 

Wauters Norbert 

Verontschuldigd: 

Ballinckx Jef, Bontinck Luc, De Buck Steffie, De Leenheer Koen, De Smet Dagobert, Dierick 

Gerda, Dierick Marie-Madeleine Gilissen Tina, Hoste Geert, Lambrechts Hugo, Pieters 

Marcel, Van Acker Julienne, Van Kerckhove Rony, Vrielynck Lina 

Afwezig: 

Bielen Erik, Van den Keybus Fernand. 

Verslag: 

Vervaet Ann en De Picker Nadine 

 

1. Goedkeuring verslag 17/12/2015 + rechtzetting +welkom 
Het verslag van de vergadering van de Raad voor Toerisme van 21 januari 2015 
wordt goedgekeurd behalve rechtzetting punt 3 financiële toestand van de Raad voor 
Toerisme: 
André Verstraeten vraagt voor de realisatie van de nieuwe parkenbrochure (2016) 
geen financiële vergoeding. Hij stelt voor, omdat de Provincie de subsidie aan vzw 
De Durme schrapt, eventueel een schenking aan vzw De Durme te doen. De 
vergadering keurt dit voorstel goed. 
 
De nieuwe toeristische folder voor groepsbezoeken is klaar. Proficiat aan het 
Infopunt Toerisme! 
 
We verwelkomen Nicole Pensaert, hoofd van de dienst communicatie en 
stadspromotie waaronder toerisme ressorteert,  voor haar eerste deelname aan de 
vergadering van de Raad voor Toerisme. Welkom Nicole! 
 
Koveken: Wilfried Van Rostenberghe neemt ontslag als voorzitter van de vzw 
Koveken. We  bezorgen Wilfried en zijn vrouw Mariette een bloemetje als bedanking 
voor hun jarenlange inzet. 
Koveken koos dan een nieuwe voorzitter, René D’Haese, tevens  lid van onze raad 
voor toerisme. Proficiat René! 
 

2. Voorstelling nieuw secretariaat – overdracht volmachten. 



Gerda is sinds 1 januari 2015 uit dienst, zij wordt als secretaris en penningmeester 
vervangen door Nadine De Picker, medewerker Infopunt Toerisme (en Stadsarchief 
Lokeren). Overdracht van de volmacht van de rekeningen worden met goedkeuring 
van de Raad voor Toerisme aangevraagd. Voor het Infopunt Toerisme hebben 
Nadine en Ann volmacht, voor de Raad voor Toerisme zijn dat Eliane, Hugo en 
Franky. Elke overschrijving of afhaling wordt telkens door twee partijen ondertekend. 
 

3. Kandidatuur nieuw lid 
Wij verwelkomen een nieuw lid van de Raad voor Toerisme, de heer Jan Roegiers. 
Jan is 70 jaar en al een tijdje met pensioen. Hij woont in de Heirbrugstraat nr. 140. 
Jan biedt zijn hulp en kennis aan en hoopt op deze manier iets te kunnen betekenen 
voor Toerisme in Lokeren. Van harte welkom Jan (echtgenoot van onze stadsgids 
Marie-Jeanne Van Deursen). 
 

4. Financieel verslag 
9719 euro is een positief bedrag om het nieuwe jaar te starten, waarvan we de 
onkosten van het nieuwjaarsetentje op 16 januari 2015 nog in vermindering moeten 
brengen. 
 

5. Onthaal boten in het zomerseizoen 
Doordat de kans groot is dat de permanentie en dienstverlening van de 
bruggenbediening in gedrang komt, moeten we meer boottoeristen naar Lokeren 
lokken. We hebben één van de mooiste waterwegen, een prachtige ligging en een 
stad aan de Durme waar heel wat te beleven en te bezichtigen is!  
Voorstel Van Caneghem Arie: We zijn op zoek naar vrijwilligers die tijdens het 
zomerseizoen willen instaan voor het onthaal van boottoeristen. Eventueel een 
studienamiddag organiseren waarbij Fernand  en Arie ons het aanmeren kunnen 
uitleggen en waarbij Ann kan uitleggen op welke manier we de boottoeristen kunnen 
welkom heten. Er zal een schema opgesteld worden waarop de vrijwilliger de dagen 
kan vermelden waarop hij/zij eventueel voor het onthaal kan instaan. 
Marie-Jeanne  Van  Deursen, Rudi  De  Clercq, René  D’Haese, Bert  Wauters, 
Jenny Melkebeek en Eliane  De  Caluwe, Arie Van Caneghem, Fernand Van de 
Keybus hebben zich reeds opgegeven als vrijwilliger. 
Door het wegvallen van de boottochten naar het domein Puyenbroeck,  zullen we 
andere activiteiten moeten organiseren.  
Enkele positieve voorstellen: 
André  Verstraeten stelt voor een boottocht tot in Moerbeke te organiseren met een 
dorpskernwandeling naar het oud gemeentehuis, de kerk en eventueel een etentje 
als afsluiter. De boot kan zich ter hoogte van de voormalige suikerfabriek zonder 
probleem omdraaien. 
Arie Van Caneghem stelt voor een boottocht tot Gent Dampoort waar we in 
samenwerking met de stad Gent een activiteit organiseren, terugkeer met de trein in 
Gent-Dampoort. Hiervoor kan een werkgroep opgericht worden. 
 

6. Verslag meest verdienstelijke Lokeraar 
Frans  De  Bondt werd verkozen tot de meest verdienstelijke Lokeraar 2015! Proficiat 
Frans! Het was een nek-aan-nekrace tussen Frans  De  Bondt en de Moâzoart. In de 
eerste ronde was het 32-31 en na de tweede ronde was het 54-55. Frans mocht een 
beeldje van Sofie  Muller in ontvangst nemen. Tot grote spijt worden er heel veel 
fouten in het boek waargenomen. We stellen voor dat iedereen die het boek leest, de 
fouten ten laatste 15 maart aan Franky  Baeyens doorgeeft, hij zal dan alles 
bundelen en aan Frans bezorgen. 
Bart Van Avermaet was derde en ook André Verstraeten was laureaat. 
 
 



7. Festivelo met Moerbeke zondag 5 juli 
Moerbeke zal met Toerisme Lokeren samenwerken aan de activiteit “Festivelo”. 
Hugo en Raoul zullen een route uitstippelen. In week 5 gaat er een vergadering door 
met Dago, Elke Clompen en Ann waar volgende punten besproken worden: locaties, 
groepen, onthaal.  
 

8. Evaluatie nieuwjaarsetentje 
Het was een zeer geslaagd etentje! Ook onze vegetariërs waren heel tevreden. Het 
optreden was top. Proficiat dames, voor herhaling vatbaar! 
Minpuntje: ontvangst van zo een grote groep. Beter was misschien geweest dat we 
in het zaaltje receptie hadden waar iedereen verwelkomd wordt en daarna gezellig 
tafelen? 
 

9. Citytrail 2015-evaluatie 2014 
Er waren heel veel positieve reacties bij de organisatie van dit nieuwe toeristische 
joggingsevenement tijdens de kerstmarkt. Iedereen was zeer enthousiast en er was 
veel ambiance. 
Uit de evaluatie met AVLO en InfopuntToerisme blijkt dat er enkele minpunten waren 
waar tegen volgend jaar aan gewerkt wordt. 
Doordat de verantwoordelijke van de seingevers die dag wegens ziekte afwezig was, 
is er het één en het ander misgelopen.  Sommige seingevers wisten niet waar ze 
moesten staan. Veiligheid moet een aandachtspunt zijn voor de volgende keer. 
Voorbeelden: varkensrug ter hoogte van Den Abazjour was niet weggenomen; 
tussen de Luikstraat en de Schoolstraat rijden de auto’s tussen de mensen; aan de 
uitgang Sint-Lodewijkscollege reed een auto door de lopers;.. Volgend jaar zal er 
vooraf door Raoul en Hugo een plan opgesteld worden waarop alles en iedereen 
aangeduid zal worden. 
Er is interesse van wandelaars om ook deel te nemen. We gaven dit door aan AVLO 
die gaan onderzoeken of dit haalbaar is. 
Nog een positief puntje: “de laatste man” die meldde op het circuit dat hij de laatste 
was, daardoor wisten de seingevers en locatieverantwoordelijken dat ze konden 
afsluiten! 
 

10. Beleidsplan stad 2014-2019: Schepen licht toeristische projecten toe 
Schepen Marina  Van  Hoorick stelde het beleidsplan van de stad 2014-2019 voor 

met een diavoorstelling. In bijlage kan u de diavoorstelling terugvinden. 

Elza merkt op dat het zinvol zou zijn bij de try-out verkeerssituatie aan de Prosper 
Thuysbaertlaan in de Stationsstraat een bord “Gewijzigde verkeerssituatie” te 
plaatsen. Rudi De Clercq geeft dit door aan de Verkeerscel. 
Arie Van Caeneghem vraagt of het niet zinvol zou zijn een vernauwing in de 
Snepstraat ter hoogte van de uitkom uit het Verloren bos-oversteek Bospark in te 
richten daar op deze plaats veel lopers en wandelaars oversteken en de 
autochauffeurs vaak niet goed zien door de plotse duisternis onder de bomen. 
Schepen Van Hoorick geeft dit door. 
 

11. Overzicht toeristische activiteiten 2015 – evenementenkalender 
De evenementenkalender is een prachtig werkstuk! Wie nog exemplaren wil, kan ze 
op het Infopunt Toerisme krijgen. 
 

12. Vrijwilligersinzet bij toeristische activiteiten 
In bijlage kan u een lijst terugvinden waarop u kan aanduiden aan welke activiteiten u 
kan meewerken. Infopunt Toerisme neemt bij de voorbereiding dan contact op met 
de opgegeven vrijwilligers 
 



 
13. Varia 

Idee voor een boottocht: Kermisboottochten: de oude traditie oprakelen “met de 
kermis gaan we paling gaan eten” een combinatie van een boottocht en een etentje 
in Daknam of Eksaarde. Infopunt Toerisme neemt dit mee bij bespreking met Jan 
Plezier. 
 
Info/vorming dag op het kanaal tussen Antwerpen en Brussel. Wie interesse heeft 
kan inschrijven tot 7 maart 2015 (40 euro). Een boottocht, broodjesmaaltijd en de bus 
naar Antwerpen inbegrepen. De gidsen kregen de uitnodiging doorgestuurd. 
 
Agendapunt van André  Verstraeten: Vzw Durme organiseert de komende jaren 
wandelingen naar de “uithoeken” van Lokeren. Op zondag 10 mei komt Oudenbos 
aan de beurt met een wandeling van ± 4 km: het oudste stenen huis van Lokeren, 
langs de oude vaartweg en weggetjes, natuurreservaten,.. De Raad voor Toerisme 
wil hieraan meewerken door flyers - die door vzw Durme aangemaakt worden - te 
laten drukken en reclame te maken via Infokrant en website enz. Het drukken van de 
flyers zal ongeveer 60 euro kosten. 
 
Lea heeft van verschillende deelnemers aan de kermisfietstocht de opmerking 
gekregen dat er te snel gereden wordt. We vragen aan de begeleiders om het tempo 
aan te passen (gemiddeld 14 km/uur is goed). 
 
Franky (ook secretaris van de Culturele Raad) heeft de promotie van Rudi De Clercq  
over  het groepsbezoekenaanbod over de Groote Oorlog doorgestuurd aan de leden 
van de Culturele Raad. Ander digitaal promomateriaal voor toeristische activiteiten 
mag altijd doorgestuurd worden aan hem. Hij stuurt het door aan de leden. 
 
Cecile deelt ons mee dat de brug achter het “Veldcafé” gevaarlijk glad ligt. Ann 
neemt contact met beheerder van de Zuidlede. (is gebeurd op 27/01 met Polder 
Moervaart-Zuidlede, wordt voorgelegd aan de dijkgraaf) 
 
Marie-Jeanne Van Deursen geeft de opmerking dat zij bij de school van Doorslaar 
reclame maakt rond de drinkbaar water wandeling die Johan Terryn gidst. Blijkbaar 
zijn de scholen niet op de hoogte van het project “Wereld Waterdag”. De schepen 
licht toe dat dit een initiatief is van de Gemeentelijke Raad voor 
Ontwikkelingssamenwerking en dat zij aan hen zal vragen om ons ook de informatie 
door te geven en de lijst van aangeschreven scholen. 
 
Arie vraagt naar de evolutie van de gastenverblijven in Lokeren. Er zijn 2 hotels 
gestopt, Compano is gestopt en de zaakvoerder van La Baraka is voor het ogenblik 
het hotel in orde aan het stellen met de brandveiligheid zodat het hotel terug kan 
erkend worden. De B&B “Oostereind” in Eksaarde is ook gestopt. Momenteel is er 
dus één erkend hotel, zeven B&B’s en twee centra voor Jeugdtoerisme en één 
vakantieverblijf in Lokeren. Resultaat, het aantal bedden in Lokeren is sterk 
afgenomen. ‘t Vier Emmershof (al één kamer beschikbaar) en de eigenaars 
(Lejeune) van het vroegere woonhuis van Paul Hoste op de Kop zullen ook een B&B 
opstarten. 
 
Op 15/2 vindt in het Stadsmuseum de finissage plaats van de tentoonstelling terug 
thuis als de bladeren vallen. Inschrijvingen bij Infopunt Toerisme. Bij meer dan 25 
inschrijvingen wijken we uit naar de Torenzaal. Na de lezing wordt aan de 
deelnemers een glaasje aangeboden. 
 
 



14. Volgende vergaderingen van de Raad voor Toerisme: 
o donderdag 5 maart 2015 om 19.30 uur. 
o maandag 13 april om 19u30; 
o woensdag 20 mei om 19u voor de gidsen en om 20u de Raad voor 

Toerisme. 
 


